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PROTOKÓŁ Nr  73/2017 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 26 stycznia 2017 roku, godz.13.00 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski  
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu  
4. Adam Siczek  - Członek Zarządu 
5. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Renata Mazur - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Marian Oleszczuk - Rzecznik Prasowy Starosty  
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poprosił o wycofanie z porządku 
punktu 9.Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie zaopiniowania „Programu Ochrony Środowiska 
dla Gminy Zakrzew na lata 2017 – 2021 z perspektywą do 2024 roku”, ponieważ materiał jest 
dość obszerny i potrzeba więcej czasu na zapoznanie się z nim. Wniosek ten będzie 
przedmiotem obrad następnego posiedzenia Zarządu.  
 
Więcej uwag do porządku nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad z zaproponowaną zmianą został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się 
następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołów Nr 71/2017 i 72/2017 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

powierzenia Miastu Pionki zadań w zakresie kultury w 2017 roku. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań w zakresie kultury w 2017 roku. 
 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

powierzenia Gminie Miasta Radom zadań w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki 
publicznej w 2017 roku. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

powierzenia Gminie Przytyk zadań w zakresie kultury w 2017 roku. 
 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2017 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych  
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w 2017 roku w zakresie upowszechniania kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury  
i dziedzictwa narodowego. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2017 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych  
w 2017 roku w zakresie upowszechniania kultury fizycznej. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich 
umowy użyczenia, której przedmiotem jest użyczenie pomieszczeń biurowych w budynku 
administracyjnym zlokalizowanym na terenie Obwodu Drogowego w Siczkach oraz 
miejsca w budynku gospodarczym i części placu. 
 

11. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 
w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 550.000 złotych 
z przeznaczeniem na przebudowę dróg Młodocin – Kowala oraz Konary – Mniszek.  

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 Wydziału Edukacji w sprawie przedłożenia Radzie 

Powiatu sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku 
kalendarzowym 2016 na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
i placówkach prowadzonych przez powiat radomski. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2017 rok 

i w planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej.  
 

14. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 
i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu części 
nieruchomości budynkowej położonej w Pionkach przy ulicy Sportowej.  

 
15. Omówienie wniosków i przedstawienie założeń dotyczących restrukturyzacji SPZZOZ – 

Szpitala w Iłży i SPZZOZ w Pionkach.  
 

16. Sprawy różne. 
- decyzja Starosty Radomskiego - ROŚ.6528.2.2017 z dnia 18 stycznia 2017 r- w sprawie 
zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków dla celów inżynierskich „Sukowska 
Wola” o pow. 19800m2 położonego w Sukowskiej Woli gm. Przytyk, 
- decyzja Starosty Radomskiego Nr 140.2017 – BA.6740.1726.2016  z dnia 24 stycznia 2017 
r. w sprawie zatwierdzenia projektu budowlanego i udzielenia pozwolenia na budowę dla 
Gminy Jedlińsk na rozbudowę Publicznej Szkoły Podstawowej w Ludwikowie o salę 
gimnastyczną wraz z zapleczem i łącznikiem oraz wentylację mechaniczną, parkingi, zbiornik 
na gaz i przydomową oczyszczalnię ścieków.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad -  Przyjęcie protokołów Nr 71/2017 
i 72/2017 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
Uwag do protokołu Nr 72/2017 nie zgłoszono. Został on przyjęty jednogłośnie. Natomiast 
przyjęcie protokołu Nr 71/2017 zostało odłożone, ponieważ członkowie Zarządu nie zdążyli 
się z nim zapoznać.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki zadań 
w zakresie kultury w 2017 roku. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Pionki n/w zadań publicznych 
należących do powiatu w zakresie kultury wraz z kwotami dotacji przyznanymi na rok 2017 
a dotyczących organizacji następujących imprez: 
 

1. XIX Sobótki, Janki, Wianki  – 4 500 zł, 
2. Formatowanie XVII - Artyści Powiatu Radomskiego - 2 000 zł, 
3. XIX Dzień Seniora  – 2 500 zł, 
4. XIX Dzień Ziemi  – 2 000 zł, 
5. XI Turniej Tańca Boogie Woogie Ziemi Radomskiej o Puchar Starosty – 3 000 zł, 
6. IX Powiatowy Konkurs Filmu Amatorskiego – 2 000 zł, 
7. IX Powiatowy Dzień Animatora Kultury – 6 000 zł, 
8. X Przegląd Pieśni Patriotycznej Klubów Seniora Ziemi Radomskiej  

– 2 000 zł, 
9. Idolek 12 – Powiatowy Konkurs Wokalny  - 1 500 zł, 
10.  XVI Ogólnopolski Turniej Recytatorski Literatury Klasycznej im. Jana 

Kochanowskiego – 2 000 zł,  
11.  „Lew do Panny” – IV Powiatowy Konkurs Młodzieżowych Zespołów Muzycznych -  

1 000 zł, 
12.  „Pocieniujemy słowem” – IV warsztaty teatralne dla młodzieży Powiatu Radomskiego 

– 1 000 zł, 
13.  11 Listopada w wyobraźni dzieci i młodzieży – IV powiatowy konkurs recytacji i pieśni 

– 1 000 zł.                                                                                               
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki zadań w zakresie kultury w 2017 roku 
i skierował go pod obrady Rady. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań 
w zakresie kultury w 2017 roku. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na powierzenie Miastu i Gminie Iłża zadań publicznych 
należących do powiatu w zakresie kultury wraz z kwotami dotacji przyznanymi na rok 2017 a 
dotyczących organizacji następujących imprez: 
 
1. Dni Leśmianowskie  - 6 000 zł,                                                               
2. Festiwal Folkloru im. Józefa Myszki  - 4 122 zł,                                       
3. Ogólnopolskie Spotkania z Balladą  - 3 000 zł,                                        
4. Turniej Wiedzy o Powiecie Radomskim – 3 000 zł.                               
5.  Przegląd Twórczości Artystycznej Osób Niepełnosprawnych – 3 500 zł, 
6. Turniej Rycerski – 4 000 zł, 
7. Rekonstrukcja Historyczna Bitwy pod Iłżą – 2 000 zł,                               
8. Festiwal Artystyczny Dzieci i Młodzieży „Słowo i Piosenka”  - 2 000 zł,        
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9. Przegląd Dorobku Artystycznego Mieszkańców Powiatu  - 6 000 zł,          
10. Ogólnopolski Plener Malarski „Zabytki Powiatu Radomskiego”  - 2 000 zł, 
11. Powiatowo – Gminne Dożynki „Ił ża 2017” – 52 000 zł. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań w zakresie kultury w 2017 roku 
i skierował go pod obrady Rady. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miasta Radom zadań 
w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej w 2017 roku. 
 
Wniosek dotyczył powierzenia Gminie Miasta Radom zadania publicznego w zakresie 
prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej w celu zaspokajania potrzeb oświatowych, 
kulturalnych i informacyjnych dla społeczeństwa powiatu radomskiego.  
Biblioteka będzie pełnić również funkcję ośrodka informacji biblioteczno  
-bibliograficznej, organizować będzie obieg wypożyczeń międzybibliotecznych, opracowywać 
i publikować bibliografię regionalną, a także inne materiały informacyjne o charakterze 
regionalnym. Środki na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie w kwocie 118.770 złotych. 
Są one  na poziomie roku 2016.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 
w sprawie powierzenia Gminie Miasta Radom zadań w zakresie prowadzenia powiatowej 
biblioteki publicznej i skierował go pod obrady Rady. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Przytyk zadań 
w zakresie kultury w 2017 roku. 
 
Wniosek dotyczył powierzenia Gminie Przytyk organizację XVIII Ogólnopolskich Targów 
Papryki. Środki na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie powiatu w wysokości 32.000 
złotych.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 
w sprawie powierzenia Gminie Przytyk zadań w zakresie kultury w 2017 roku i skierował go 
pod obrady Rady. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2017 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie ogłoszenia wyników otwartego konkursu 
ofert na realizację zadań publicznych w 2017 roku w zakresie upowszechniania kultury, 
sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego. 
 
Komisja Konkursowa dokonała wyboru najlepszych ofert na realizację zadań powiatu 
radomskiego w zakresie upowszechniania kultury. Na ten cel przeznaczone zostaną środki 
finansowe na podstawie uchwały budżetowej przyjętej przez Radę Powiatu w Radomiu.  
W ramach konkursu dofinansowanie dostały: 
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• Polskie Towarzystwo Schronisk Młodzieżowych na organizację XIV Festiwalu 
Piosenki Turystycznej i Patriotycznej Radomiu – 1.500 złotych, 

• Towarzystwo Ochrony i Promocji Zawodów Ginących w Iłży  na organizację XXIII 
Iłżeckiego Jarmarku Sztuki Ludowej – 3.000 złotych,  

• Stowarzyszenie Seniorów „KONTRAST” IV na organizację Przeglądu Piosenki 
Biesiadnej Seniorów w Pionkach – 1.500 złotych 

• Stowarzyszenie Orkiestry Dętej „Boni Angeli” na organizację Przeglądu Twórczości 
Zespołów Wokalno – Instrumentalnych w Jedlni – 3.000 złotych •  

Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 305/2017 w sprawie 
ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych przez 
Powiat Radomski w 2017 roku w zakresie upowszechniania kultury, sztuki, ochrony dóbr 
kultury i dziedzictwa narodowego. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2017 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie ogłoszenia wyników otwartego konkursu 
ofert na realizację zadań publicznych w 2017 roku w zakresie upowszechniania kultury 
fizycznej. 
 
Komisja  Konkursowa dokonała wyboru najlepszych 9 ofert z 17 jakie wpłynęły w zakresie 
upowszechniania kultury fizycznej. Na realizację zadań z zakresu kultury fizycznej przeznacza 
się środki finansowe w łącznej wysokości 47.000 złotych. Środki na ten cel zostały 
zabezpieczone w budżecie na rok 2017.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 306/2017 w sprawie 
ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych przez 
Powiat Radomski w 2017 roku w zakresie upowszechniania kultury fizycznej. Stanowi ona 
załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich umowy użyczenia, której przedmiotem jest 
użyczenie pomieszczeń biurowych w budynku administracyjnym zlokalizowanym na terenie 
Obwodu Drogowego w Siczkach oraz miejsca w budynku gospodarczym i części placu. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiatowy Zarząd Dróg Publicznych 
w Radomiu z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich w Warszawie kolejnej umowy 
użyczenia, na okres 3 lat, pomieszczeń biurowych w budynku Obwodu Drogowego w Siczkach 
oraz miejsca w budynku gospodarczym i części placu.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 307/2017 w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia na czas oznaczony.  Stanowi ona 
załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów 
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i wydatków budżetu powiatu o kwotę 550.000 złotych z przeznaczeniem na przebudowę dróg 
Młodocin – Kowala oraz Konary – Mniszek. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 550.000 
złotych z przeznaczeniem na przebudowę dróg Młodocin – Kowala – 300.000 złotych oraz na 
Konary – Mniszek – 250.000 złotych. Środki te pochodzą z Gmin Kowala oraz Wolanów.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 
Wydziału Edukacji w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu sprawozdania z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku kalendarzowym 2016 na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat radomski. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że wniosek dotyczy sprawozdania 
z  wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. Dodał, że powiat nie 
będzie wypłacać żadnych dodatków uzupełniających, czyli te kwoty, jakie gwarantuje 
nauczycielom Karta Nauczyciela zostały dochowane i wypłacono je.  
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez jednostkę samorządu terytorialnego. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian 
w planie wydatków budżetu powiatu na 2017 rok i w planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej.  
 
Projekt uchwały dotyczył zmian w następujących rozdziałach: 

• 71012 – zadania z zakresu geodezji i kartografii, gdzie przenosi się wydatki między 
paragrafami. Środki w wysokości 275 złotych przenosi się z §4300 na §4440 – odpisy 
na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, w związku z nowelizacją przepisów w 
zakresie naliczania odpisów na ZFŚS. Wysokość odpisu na jednego zatrudnionego 
wzrosła do kwoty 1.185,66 złotych, czyli o 91,73 złotych, 
 

• 75011- urzędy wojewódzkie z §4300 – zakup usług pozostałych przenosi się 92 złote 
na §4440 – odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, w związku ze zmianą 
przepisów w tym zakresie, 
 

• 75020 – starostwa powiatowe z §4300 – zakup usług pozostałych  
przenosi się środki w kwocie 12.878 złotych oraz z §4260 – zakup energii kwotę 30.000 
złotych na §4440 – odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych w kwocie 
19.478 złotych, w związku z nowelizacją przepisów w tym zakresie, oraz na § 4510 – 
opłaty na rzecz budżetu państwa z tytułu wieczystego użytkowania gruntu w kwocie 
400 złotych i na §4430 – różne opłaty i składki z tytułu opłat za ubezpieczenie budynku 
i mienia Starostwa oraz składek członkowskich na rzecz stowarzyszeń w kwocie 23.000 
złotych, gdzie potrzeby okazały się wyższe niż planowano, 
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• 75515 – nieodpłatna pomoc prawna przenosi się wydatki między paragrafami tj. 

z §4110, §4120 i §4170 w łącznej kwocie 29.023 złote na §4300 – zakup usług 
pozostałych, w związku z zawarciem na 2017 rok umowy zlecenia tylko z jednym radcą 
prawnym nie prowadzącym działalności gospodarczej, 
 

• 85218 – powiatowe centra pomocy rodzinie przenosi się wydatki między paragrafami 
z §4300 – zakup usług pozostałych w kwocie 472 złote na §4260 – zakup energii, gdzie 
potrzeby okazały się wyższe niż planowano. 
 

Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 308/2017 
w sprawie zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2017 rok i w planie finansowym 
zadań z zakresu administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów najmu części nieruchomości budynkowej położonej w Pionkach 
przy ulicy Sportowej.  
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie przez Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Pionkach kolejnych umów najmu części nieruchomości budynkowej 
położonej w Pionkach przy ulicy Sportowej obejmującej lokale mieszkalne o n/w 
powierzchniach użytkowych: 
 

• 22m2 z dotychczasowym najemcą Panią Magdaleną Wiśniewską na czas oznaczony od 
1 stycznia 2017 roku do  31 grudnia 2019 roku, 

• 49m2 z dotychczasowym najemcą Panem Gustawem Krzysztofkiem na czas oznaczony 
od 1 stycznia  2017 roku do 31 grudnia 2019 roku. 

 
Pytań i uwag nie było. Zarząd powiatu jednogłośnie podjął uchwały: 
- Nr 309/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 
oznaczony (z panią Magdaleną Wiśniewską) – stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.  
- Nr 310/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 
oznaczony (z panem Gustawem Krzysztofkiem) – stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu.  
  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad - Omówienie wniosków i przedstawienie 
założeń dotyczących restrukturyzacji SPZZOZ – Szpitala w Iłży i SPZZOZ w Pionkach.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że w związku z tym, że szpitale stoją 
przed koniecznością nakładów inwestycyjnych, jak również popadają w większe problemy 
finansowe, ponieważ obydwa przynoszą straty oraz że  dotychczasowe działania dyrekcji obu 
szpitali nie przynoszą skutków w postaci wychodzenia z tej trudnej sytuacji zdecydowali o 
zleceniu firmie zewnętrznej wykonania programów restrukturyzacji obu szpitali. Zobowiązał 
się na ostatniej sesji Rady Powiatu, że będą to robić zgodnie z procedurą, którą teraz realizują. 
Pierwsze spotkanie dotyczące prezentacji programów odbyło się w obecności Zarządu na sali 
konferencyjnej. Na to spotkanie zaproszeni byli dyrektorzy naszych szpitali i firma, która 
przygotowywała te programy. Firma zaprezentowała diagnozę obydwu szpitali, natomiast 
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dyrektorzy zostali poproszeni o przygotowanie na podstawie tych programów swoich wizji 
dalszego funkcjonowania szpitali, oczywiście z założeniem, aby ta wizja wyprowadzała 
szpitale z trudnej sytuacji. Dyrektorzy zostali pisemnie zobowiązani do przedstawienia swoich 
pomysłów na kolejne spotkanie, które odbyło się tydzień później 13 stycznia w obecności 
Komisji Zdrowia, przedstawicieli szpitali, byli również przedstawiciele firmy wykonującej 
programy i członkowie Zarządu. Wówczas został to powtórzony scenariusz a mianowicie 
została przedstawiona część audytowa, później dyrektorzy zostali poproszeni o przedstawienie 
swoich pomysłów na naprawę. Zrobili to ustnie. Przekazali je również w formie pisemnej. Na 
koniec firma zaprezentowała swoje pomysły na restrukturyzację jednostek.  
Na dzisiejszym spotkaniu chciałby, aby podsumowali dotychczasowe rozmowy, konsultacje na 
tych dwóch spotkaniach. Koleją dzisiejszego spotkania będzie próba wypracowania stanowiska 
Zarządu, które będzie prezentowane na najbliższej sesji Rady Powiatu. Oczywiście stanowisko 
to będzie przedmiotem posiedzenie Komisji Zdrowia.    
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że dyrektorzy nie kwestionowali 
wyników audytu. Byli o to pytani wręcz imiennie. Jeśli chodzi o członków Komisji Zdrowia, 
to audyt przyjęli bez większych uwag. Dwóch członków dziękowało wykonawcy, że tak 
szczegółowo i solidnie został on przedstawiony. Wyjątkiem był radny Zdzisław Mroczkowski, 
który stwierdził, że szkoda było wydać 50.000 złotych na te programy. Ale jako przedsiębiorca  
i jako członek Rady Społecznej Szpitala w Iłży od dwóch kadencji nigdy nie sygnalizował, że 
szpitale są źle nadzorowane, że zbyt słabo podchodzimy do oceny dyrektorów. Jako radni 
głównie koncentrowali się na wynikach finansowych szpitali, czy to przez pryzmat informacji 
wykonania planów za I półrocze, czy za cały rok. Zawsze kiedy nie podobały się im te wyniki 
to dyrektorzy mieli gotowe odpowiedzi typu NFZ nie płaci, zła wycena punktu, nie regulowanie 
nadwykonań. No i takim istotnym głosem było to, że teraz jest rynek lekarza, że to lekarz 
dyktuje warunki za ile może ewentualnie podjąć pracę w szpitalu, co znacząco wpływa na 
wyniki finansowe, bo wiemy ile lekarze sobie życzą za podstawową pracę, nie mówi już o 
dyżurach.  

Dodał, że skala inwestycji jaka nas miałaby czekać w kontekście dostosowania szpitali 
do warunków jakie muszą spełniać na dzień 31 grudnia tego roku jak również pogarszające się 
wyniki finansowe, bo już po raz drugi pokrywaliśmy stratę szpitala, spowodowały o zleceniu 
wykonania audytów. To jest odpowiedzialność Zarządu przed Radą tą jak i może w przyszłości, 
czy inwestycje jakie zasugerują są inwestycjami trafionymi, czy gospodarnie zarządzają 
środkami finansowymi. Następnie poinformował, że została znowelizowana ustawa o 
świadczeniu opieki zdrowotnej finansowej ze środków publicznych, która weszła w życie 30 
sierpnia i wprowadziła konieczność uzyskania opinii Wojewody o celowości inwestycji. 
Oczywiście skutki tej nowelizacji były później, bo dopiero 27 września weszło rozporządzenie, 
które wprowadziło ten instrument jakim jest JOWISZ, czyli to co Ministerstwo narzuciło, my 
wyprzedziliśmy swoim działaniem poprzez wykonanie audytów. Audyt odpowiedział na 
pytanie o kondycji finansowej, o migracji pacjentów jak również o tym, czy te zasoby które są, 
są wykorzystane, czy nie. Poza tym daje odpowiedź na pytanie, czy warto, czy też nie ponosić 
takie inwestycje.  
Następnie poprosił Starostę o zrobienie przerwy.  
 
Starosta ogłosił 10 minut przerwy.    
 
Po przerwie Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk wznowił obrady.    
 
Wicestarosta Radomki Leszek Margas poinformował, że na dzień 30 listopada dług obydwu 
Szpitali to kwota prawie 6,3 mln złotych. Druga bardzo istotna sprawa, o której nie można 
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zapominać formułując wnioski  co do dalszego losu szpitali to to, że rosną zobowiązania 
wymagalne w obydwu szpitalach. Przykład Szpitala w Pionkach, gdzie w czerwcu miał 
zobowiązania wymagalne w kwocie 1,7 mln złotych, powiat udzielił im pożyczki w kwocie 
700 tysięcy złotych i na dzień dzisiejszy jesteśmy prawie w tym samym miejscu. Dodał, że 
dyrektor sonduje ich, czy mu nie udzielą kolejnej pożyczki, bo znowu jest dramat.  
Następnie poinformował, że nie są zadowoleni z propozycji, które złożyli dyrektorzy, do 
których byli zobowiązani.     
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk dodał, że mało tego one nie odbiegają od 
dotychczasowych propozycji dyrektorów z poprzednich planów. Mieli dwie szanse na to, aby 
w swoich programach restrukturyzacji, czy naprawczych coś poprawić. Mało tego są 
zobowiązani jako dyrektorzy do bieżącego monitorowania sytuacji swoich zakładów i 
poprawiania na bieżąco funkcjonowania szpitala. Niestety to co robią, nie zadowala Zarządu. 
 
Wicestarosta Radomki Leszek Margas  stwierdził, że wychodzi im tylko inwestowanie przez 
organ tworzący i to potrafią bardzo szybko i precyzyjnie napisać ile organ tworzący powinien 
zainwestować. Co do propozycji firmy, która wykonywała audyty to wnioski są dość daleko 
idące, wręcz drastyczne. Jest potrzeba, aby dali sobie jeszcze trochę czasu na rozmowę z 
Oddziałem Mazowieckim NFZ przede wszystkim w kontekście zabezpieczenia kontraktu dla 
ZOL-u, ale nie tylko. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że na pewno wielkim wysiłkiem powiatu 
była budowa ZOL-u z nadzieją i wręcz obietnicą dyrektora, że jest tak duża lista oczekujących, 
że na pewno wszystkie miejsca będą zapełnione i ZOL będzie jeśli nie przynosił zysku, to 
będzie się bilansować. Dzieje się inaczej. Zatem trzeba dążyć do takiego kontraktu, który 
zapełni ten ZOL. Trzeba na pewno myśleć o możliwościach kontraktowania innych 
ewentualnych usług w Szpitalu w Pionkach, a to trzeba robić na zasadzie zadawania pytań 
Funduszowi. Odpowiedzi mogą pomóc w zajęciu konkretnego stanowiska, jeśli chodzi o wersje 
programu restrukturyzacji. W międzyczasie do następnego posiedzenia Zarządu postarają się 
na te pytania odpowiedzieć. I spróbują mieć jakieś konkretne stanowisko, co do propozycji 
Zarządu.    
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że jest rozczarowany propozycjami dyrektorów  
odnośnie restrukturyzacji. Sądził, że te propozycje będą bardziej konkretne. Brak 
odpowiedzialności menadżerskiej co do przyszłości. Dyrektorzy tylko czekają na organ 
prowadzący, żeby dał pieniądze. A w ten sposób to niedługo dojdziemy do ściany, bo 
zobowiązania rosną. Musi być podjęta w stosunkowo krótkim czasie stosowna decyzja.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że z jednej strony dyrektor Szpitala w Iłży 
jakieś wnioski wyciągnął jeśli chodzi o OIT, ale dokładnie to weryfikuje jego dotychczasowe 
poważne zaniedbania, bo okazuje się, że jednak OIT można kontraktować na zewnątrz i dzięki 
temu można było nie generować tak wielkiej straty. Ale to niewielka pociecha, bo to powinno 
się stać parę lat wcześniej.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że tym bardziej go to utwierdza w przekonaniu, 
że jeden dyrektor jak i drugi ciągle coś ukrywali. Dyrektor Szpitala w Pionkach  ukrywał, że 
sprawę przegrał, czy wygrał, nie informował  o tym Zarządu i Przewodniczącego Zarządu. 
Dyrektor Szpitala w Iłży kilkakrotnie wprowadzał w błąd Wicestarostę, czy Starostę, że czegoś 
tam nie da się zrobić, bo przepisy, bo ustawa. Okazuje się, że to nie jest zgodne z prawdą, co 
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oznacza, że on i jego aparat administracyjny nie znają przepisów. A to jest nie do 
zaakceptowania.  
 
        
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapoznał członków Zarządu z: 
 - decyzją Starosty Radomskiego - ROŚ.6528.2.2017 z dnia 18 stycznia 2017 r- w sprawie 
zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków dla celów inżynierskich „Sukowska 
Wola” o pow. 19800m2 położonego w Sukowskiej Woli gm. Przytyk, 
- decyzją Starosty Radomskiego Nr 140.2017 – BA.6740.1726.2016  z dnia 24 stycznia 2017 
r. w sprawie zatwierdzenia projektu budowlanego i udzielenia pozwolenia na budowę dla 
Gminy Jedlińsk na rozbudowę Publicznej Szkoły Podstawowej w Ludwikowie o salę 
gimnastyczną wraz z zapleczem i łącznikiem oraz wentylację mechaniczną, parkingi, zbiornik 
na gaz i przydomową oczyszczalnię ścieków.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 73 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 15.20. 
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